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CUIDEM BCN A SARRIÀ-SANT GERVASI 

CONSELL DE BARRI DE VALLVIDRERA, EL TIBIDABO I LES PLANES 

DISTRICTE DE SARRIÀ-SANT GERVASI 

Data:  02/05/2022 Horari:  19h a 21:35h 

Lloc:  Casal de Barri El Mercat (Carrer d'Elisa Moragas i Badia, 2) 

Enllaç vídeo: Consell de barri de Vallvidrera, el Tibidabo i les Planes 

ORDRE DEL DIA: 

1. Programa d’actuacions de prevenció d’incendis per a l’estiu de 2022 

2. Casal de Barri El Mercat Cultural: calendari 

3. Pla Cuidem Barcelona 

4. Recollida mecànica de terres 

5. Recollida de residus vegetals 

6. Previsió d’inversions 2022/2023 

7. Informacions varies 

8. Torn obert de paraules 

TAULA PRESIDÈNCIA:   

Albert Batlle (regidor), Blas Navalón Fernández (Conseller tècnic), Jordi Martí Galbis (Regidor 

Adscrit) 

ASSISTÈNCIA AJUNTAMENT:  

Pep Baró (oficina de Collserola), Aurea Plumed (referent de manteniment) 

ASSISTÈNCIA CIUTADANIA:  

46 persones (22 dones) presencialment 

Entitats presents: Associació del Mercat Cultural de Vallvidrera i Associació de Veïns i Veïnes 

dels barris de muntanya 

 

COMENTARIS DE LA CIUTADANIA SOBRE EL PLA CUIDEM BARCELONA I LA NOVA CONTRACTA 

DE NETEJA I RECOLLIDA DE RESIDUS: 

Quant a la neteja i la recollida de residus:  

• Es pregunta si les papereres i els contenidors tindran un blocatge específic per a porcs 

senglars. 

https://www.youtube.com/watch?v=hnbeK7JOunQ&ab_channel=BarcelonaAjuntament
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• Es pregunta pel tipus de manteniment que es fa a les escales de baixada de la drecera 

de Vallvidrera. 

• Es demana pel manteniment al carrer Malvas. 

• Es manifesta una queixa per l’estat d’una vorera al camí del pantà. 

• S’assenyala que les papereres amb taps de boca no són suficients per aconseguir que 

els porcs senglars no treguin les bosses de brossa. 

• Es demana més control de la població de senglars. 

Quant a parcs i jardins: 

• S’assenyala una incidència relacionada amb arbrat amb branques que entren a una 

propietat privada. 

RESPOSTA DE REGIDORIA I TÈCNICA: 

• Sobre les branques de l’arbrat es diu que es farà una sessió específica amb bombers 

per parlar d’aquests temes i de prevenció d’incendis. 

• Es respon respecte a les escales de baixada de la drecera de Vallvidrera que no hi ha 

un manteniment fixat, però que abans de setmana santa es va condicionar i el dia 14 

s’hi torna. No està establerta una neteja periòdica. 

• Sobre el carrer Malvas, es respon que a causa del pendent és molt complicat el 

manteniment. S’han centrat en la part de baix per qüestions relatives al drenatge i de 

filtració. Per la part de dalt cal un estudi més en profunditat per saber com intervenir 

amb les dificultats del terreny. 

• Respecte de la vorera del camí del pantà, es respon que es farà una intervenció per 

aplanar els trossos de formigó que estan aixecats i comporten perill d’ensopegada, 

però que cal una intervenció més profunda que a veure si podran resoldre l’any que 

ve. 

• Sobre les qüestions relacionades amb senglars, es diu que no és una problemàtica 

fàcil de tractar. 

  

***Totes les preguntes que no han pogut ser respostes queden anotades i s’estudiaran per 

poder donar una contestació a la sessió de retorn. 

 

Dins del marc d’aquesta fase informativa i de debat es convoca el 24 de Maig per a Vallvidrera 

i el Tibidabo una passejada amb ciutadania i el 25 de Maig per a les Planes que s’iniciarà a les 

18h/19h per continuar proposant millores sobre el manteniment de l'espai públic. 

 


